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Strokovno srečanje lesarjev

Člani Sekcije lesnih strok pri OZS so se minuli mesec tradicionalno družili Na jasi v Miklavžu 
pri Taboru. Zanimiva predavanja in predstavitve so dodatno popestrili sponzorji srečanja, ki 
so udeležencem prestavili svojo ponudbo opreme, izdelkov in storitev. Dogodek vselej pritegne 
lepo število članov sekcije lesnih strok, ki srečanje izrabijo tudi na navezovanje in negovanje 
prijateljskih vezi. 

Zanimive vsebine in prijetno druženje

Uvodoma so zbrane vodoma so zbra-
ne pozdravili predsednik Sekcije 

lesnih strok Alojz Selišnik, predstavnik 
direktorata za lesarstvo pri MGTŠ Zoran 
Bicman in generalni direktor OZS Danijel 
Lamperger, ki jim je predstavil tudi tre-
nutne aktivnosti zbornice na področju 
zastopanja. Pri tem je omenil delovanje 
ESS, spremembe pravilnikov in zakonov, 
pri čemer je izpostavil spremembe na 
področju davkov.

V nadaljevanju so lesarji spoznavali 
novo evropsko uredbo o preprečevanju 
krčenja in degradacije gozdov, ki prepo-
veduje uvoz, prodajo in izvoz izdelkov, 
povezanih s krčenjem in degradacijo 
gozdov na trgu EU. Samo Tuma iz Bu-
reau Veritas je med drugim pojasnil, da 
je glavni namen uredbe zmanjšati vpliv 
evropske porabe na svetovne gozdove, 
zaščititi biotsko raznovrstnost in se bori-
ti proti podnebnim spremembam, nana-
ša pa se na les, palmovo olje, sojo, kavo, 
kakav, gumo in goveje meso ter tudi 
na vse druge izdelke, ki so proizvedeni 
iz teh (npr. pohištvo, pnevmatike, usnje 
in papirnati izdelki …). Poudaril je še, da 
bodo morala velika podjetja, ki te izdel-
ke dajejo na trg EU, že po 31. decembru 
2024 dokazovati, da njihovi izdelki niso 
povezani z nezakonitim krčenjem ali 
degradacijo gozdov, za mala in srednje 
velika podjetja pa bo ta obveza začela 
veljati 30. junija 2025. 

Pozornost so namenili še zavarova-
nju pogodbenih obveznosti v fazi skle-
nitve pogodbe. Na ključna vprašanja jim 
je odgovoril iz. prof. dr. Jaka Cepec z 
Ekonomske fakultete. Z direktorjem cen-
tra za kibernetsko varnost pri podjetju 
Anni Tonijem Jeršinom so se dotaknili 
trendov v kibernetski varnosti in ugota-
vljali, zakaj se dogajajo različni incidenti, 

ki so ključni izzivi za podjetja, in kako 
okrepiti poslovne sisteme pred grožnja-
mi. Vsebinski del srečanja je zaključila 
Biserka Kišič, strokovnjakinja za digitalni 
marketing, ki je spregovorila o uporabi 
ChatGPT-ja in sodobnih orodij umetne 
inteligence za delo in prodajo. 

Poleg tega so del srečanja namenili 
predstavitvi ključnih področij projekta Li-
feLongWood (Interreg SI-AT 2021–2027), 
v katerem Sekcija lesnih strok pri OZS kot 
vodilni partner sodeluje še s tremi par-
tnerji iz Slovenije in Avstrije. Poudarek je 
predvsem na čezmejnem sodelovanju za 
promocijo lesa kot vira in poklicnega po-
dročja prihodnosti. Ob tej priložnosti so 
strokovne sodelavke v projektu povabile 
podjetnike, naj se vključijo v brezplačne 
aktivnosti, ki vključujejo mednarodne 
dogodke za razvoj poslovnih idej, različ-
ne delavnice, obiske mladih v podjetjih 
in promocijske aktivnosti. 

Eva Mihelič 
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Udeležba na strokovnem srečanju je bila brezplačna, za kar gre prav posebna 
zahvala našim partnerjem Ministrstvu za gospodarstvo, turizem in šport, 
Direktoratu za lesarstvo in SPIRIT Slovenija

ter sponzorjem:         


